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ΞΕΝΟΔΟΧΟΙ ΞΑΝΘΗΣ: “ΕΙΜΑΣΤΕ 37 
ΚΑΙ ΟΧΙ 300”
Η τουριστική προβολή της Ξάνθης, το σπιτάκι της ΔΕΥΑΞ στην πλατεία 
Ελευθερίας και ο Τσέπελης που θέλει να «μαντρώσει» την στρατιά των 
ειδικών συμβούλων

Η συζήτηση με γνωστό επιχει-
ρηματία ξενοδόχο της πόλης 
περιστράφηκε γύρω από την 
τουριστική προβολή της Ξάν-
θης με αφορμή το γεγονός ότι 
το σπιτάκι της ΔΕΥΑΞ στην 
πλατεία Ελευθερίας, θα μπο-
ρούσε να στεγάσει την από 
κοινού προσπάθεια των Ξε-
νοδόχων και του δήμου μετα-
τρέποντάς το σε ιδανικό χώρο 
προβολής του τουριστικού 
προϊόντος της Ξάνθης.

Όπως μας εκμυστηρεύτηκε ο 
γνωστός ξενοδόχος, ο σύλλο-
γος των ξενοδόχων ζήτησε από 
τον δήμαρχο να παραχωρηθεί 
το ξύλινο σπιτάκι στην πλατεία 
Ελευθερίας για αυτό τον σκο-
πό.

Μάλιστα, όπως μας είπε ο 
επιχειρηματίας, είχαν προ-
γραμματίσει με την διαμόρφω-
ση της πρασιάς μπροστά στο 
ξύλινο σπιτάκι να παρουσιά-
ζεται ανάγλυφα ο τουριστικός 
χάρτης της περιοχής.

Δυστυχώς όμως, ο δήμαρχος 

αρνήθηκε να παραχωρήσει 
το ξύλινο σπιτάκι στον σύλλο-
γο ξενοδόχων λέγοντας ότι θα 
στεγάσει όλους τους ειδικούς 
συμβούλους του που ζωή να 
έχουν είναι 9 – 10 – 13 κανέ-
νας δεν γνωρίζει.

Εννοείτε ότι όλους αυτούς τους 
πληρώνουν οι Ξανθιώτες

Τελικά με την άρνηση του δη-
μάρχου, το ξύλινο σπιτάκι της 
ΔΕΥΑΞ ρημάζει και φθείρετε 
με τον χρόνο, ο «τουρισμός» 
μένει στα ίδια και οι ειδικοί 
σύμβουλοι του δημάρχου 
κυκλοφορούν «σάλμα» (ελεύ-
θεροι – ανεξέλεγκτοι) και που 
κανένας δεν γνωρίζει που κα-
τοικοεδρεύουν, ποιες ακριβώς 
υπηρεσίες προσφέρουν στους 
Ξανθιώτες και εννοείται ότι ου-
δείς γνωρίζει πόσα «άσπρα» και 
πόσα «μαύρα» παίρνουν για το 
καθισιό τους.

Και το παράπονο του επιχειρη-
ματία ξενοδόχου. «Δυστυχώς, 
ο σύλλογός μας έχει μόνο 37 
μέλη και όχι 300».

-Δηλαδή; Ρωτήσαμε.

-Μα δεν καταλαβαίνεις; Αλλιώς με-
τράει ο δήμαρχος έναν σύλλογο με 
300 μέλη και αλλιώς με 37.

Συμπέρασμα όσα ποιο πολλά ψηφα-
λάκια κουβαλάει κανείς, τόσο ποιο 
καλοπροαίρετος γίνεται ο δήμαρχος 
Μ. Τσέπελης και  μπορεί μέσα στον 
πολιτικό κυκεώνα που βρίσκεται η 
Ξάνθη, να προσθέσει ένα μικρό βο-
τσαλάκι στην ανάπτυξη του τόπου.

Ενός τόπου που βολοδέρνει μέσα 
στην ματαιοδοξία, το πολιτικό «ντα-
λαβέρι» και την διασπάθιση δημο-
τικού χρήματος «άνευ λόγου και 
αιτίας».

ΓΙΑΤΙ Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΞΑΝΘΗΣ ΔΕΝ ΠΑΡΑΧΩΡΕΙ ΤΟ ΣΠΙΤΑΚΙ ΤΗΣ ΔΕΥΑΞ ΠΟΥ 
ΡΗΜΑΖΕΙ ΚΑΙ ΣΕ ΛΙΓΟ ΠΟΥ ΘΑ ΣΑΠΙΣΟΥΝ ΤΑ ΞΥΛΑ ΘΑ ΠΕΣΕΙ;

ΠΩΣ ΑΝΤΙΛΑΜΒΑΝΕΤΑΙ ΤΗΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ΞΑΝΘΗΣ;

ΠΟΣΟ ΜΠΟΡΟΥΝ ΝΑ ΒΟΗΘΗΣΟΥΝ ΤΑ ΣΥΝΕΔΡΙΑ, ΤΑ beach volley, Η ΣΤΡΑ-
ΤΙΑ ΤΩΝ ΕΙΔΙΚΩΝ ΣΥΜΒΟΥΛΩΝ, ΣΤΗΝ ΑΝΑΔΕΙΞΗ ΤΟΥ ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟΥ ΠΡΟΙΟ-
ΝΤΟΣ ΤΗΣ ΠΟΛΗΣ ΜΕ ΑΠΤΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ;

ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΕΔΩΣΕ ΤΟ ΣΠΙΤΑΚΙ ΤΗΣ ΔΕΥΑΞ ΣΤΟΥΣ ΞΕΝΟΔΟΧΟΥΣ;

ΜΕ ΠΟΙΑ ΚΡΗΤΗΡΙΑ Ο ΔΗΜΟΣ ΞΑΝΘΗΣ ΠΑΡΑΧΩΡΕΙ ΤΑ ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΚΑ ΣΤΟΙ-
ΧΕΙΑ ΤΩΝ ΞΑΝΘΙΩΤΩΝ ΠΡΟΣ ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗ ΑΠΟ ΤΙΣ ΣΥΛΛΟΓΙΚΟΤΗΤΕΣ;
ΠΟΤΕ ΘΑ ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΕΙ ΤΟΝ ΠΟΛΙΤΙΚΟ ΤΟΥ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟ ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΥΡΙΣΤΙ-
ΚΗ ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΤΗΣ ΞΑΝΘΗΣ;

ΜΕΤΑ ΤΙΣ ΕΚΛΟΓΕΣ;

Η άποψή μας
Εκτιμούμε ότι ο δήμαρχος Ξάνθης Μ. Τσέπε-
λης, με αφορμή το αίτημα των ξενοδόχων 
να τους παραχωρηθεί το ξύλινο σπιτάκι 
στην πλατεία Ελευθερίας και σύμφωνα με 
όσα λέχθηκαν μεταξύ της «ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ» 
και του επιχειρηματία - ξενοδόχου, ουδέ-
ποτε σχεδίασε κάτι για την τουριστική ανά-
πτυξη της πόλης άσχετα αν οι Ξανθιώτες  

πλήρωναν για αυτό το σκοπό και ειδικό 
σύμβουλο αλλά και κάποιον στενό του 
συνεργάτη και πολιτικό πρόσωπο που 
παίζει τον ρόλο του υπεύθυνου της του-
ριστικής ανάπτυξης της πόλης.

Ο δήμαρχος, ουδέποτε ενδιαφέρθηκε 
για την οικονομική ανάταξη της πόλης και 
γράφει στα παλαιότερα των υποδημά-
των του τους επαγγελματίες του κλάδου 
στην λογική ότι ο σύλλογος ξενοδόχων 
απαρτίζεται μόνο από 37 μέλη και όχι 
από 300 προκειμένου να ενδιαφερθεί 
για την τουριστική προβολή και να δια-
θέσει τα απαραίτητα μέσα στις  συλλογι-
κότητες να πράξουν αυτό που ίδιος και οι 
στενοί του συνεργάτες δεν πράττουν.

Ο δήμαρχος όχι μόνο δεν παραχώρησε 
τον χώρο στην πλατεία Ελευθερίας αλλά  
είπε ψέμματα στους επαγγελματίες του 
κλάδου ότι τάχα μου θα στεγάσει εκεί 
την στρατιά των ειδικών του συμβού-
λων.

Το χειρότερο όλων, ο δήμαρχος μέτρησε 
την πρόταση των ξενοδόχων σύμφωνα 
με τα δικά πολιτικά συμφέροντα και όχι 
τα συμφέροντα των Ξανθιωτών.

ΕΙΝΑΙ ΛΥΠΗΡΟ


